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Interpelacje

7- Proszq o informacjg, dlaczego sp6lka miejska,,saniko,' , zajmuj4ca sig
gospodark4iwwozem odpad6w ma straty. Cry brakzyskr:-w tej sp6lce jest
wynikiem zantionej umowy z GminE Miasta wloclawek, czl.slabym 

"

zatz4dzantem i niewlaSciwym nadzorem ze strony wla5ciciela. Zalogai
mieszkancymiasta 

l? zaniepokojeni ,2e sqto dnatarna celowe, dazqce do
upadlodci tej firmy i jej prywatyzacji, co bgdzieniekorzystne zar6wno dla
zalo gi oraz mieszkaf c 6w.

2. Proszg o informacjE jaki byl stan zakudnienia w firmach,,Saniko,, sp. zo. o. i
WPK sp. z o- o- na koniec 2018r. Oraz20L9r. zrozbiciem'na pracownik6w
umyslowychi firycnrych.

3' Proszg o informacjg w jakich tenninach planowane jest przeprowa dzerue
konkurs6w na dyrektor6w prac6wek oswiatowych, ila t<torycn organem
prowadzQcym jest Gmina Miasto wloclawek w latach zozo-zozt.

4. Mieszkancy osiedla prry ur. prockiej LZ7 prosz4 ponownie o lihvidacjg
yysepek ogtamczaj4cych miejsca parkingowe na wysokoSci tej por.rji.
L-ikwidui4cwysepkirozgrartczaiqlepoti"r"g6lnezatoki,^oil^uryskai
okolo 15 dodatkorvych miejsc.

5. Mieszkaf cy zazancza prosz4 o zmiang dotycz4cQ parkowani& samochod6w na
ulicy Promiennej od ulicy Radosnej w foerunku-koSciola S*. lOr.A. Ilica
I^t^t::::,$1_d:s6 szerok4 1{erie,.flT:sg proponuj4 parkowanie prostopadle
do osi jezdni, co znaczrie zwigksza ilosi -i.ir. p*ti"gowych. r

Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Pawlu tr * izczegolnoSci na
odcinku od ulicy Pocztowej do ulicy Lipowej. warunki atmosferfczre sg
sprzyiaiAce dla drosowc6'w ne nrow;qdzcnie hio.i,a^rrnl, -^**^,-,
Proszg o likwidarjau 

",do ronda przy Tesco.
P19szq o wypetnienie ubytk6w w jezdni na sbryZowarriu ulicy Stod6lnej zulicq Okrgznq.
Mieszkaricy przechodzqcy ulic4 planty proszEo wymian Ebqdznaprawg

8.

9.



starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, zwlaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do ulicy tr-aniewsz cryzna.

10.Proszg o wy'6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblizu
skrzyzow arua z ulic4 Zbiegniewskiej.

11. Lokatorzy posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielgciriskiej 3

prosz4 o wycigcie pochytych drzew ftlon6w) znajdul4cych sig przedwej6ciem
do budynku.

l2.Proszg o usunigcie dzikiego wysypiska najduj?cego sig w lesie komunalnym
przy drodze krajowej 91 na wysokoSci od Sp6ldzielni Inwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.

l,3.Proszg o likwidacjg dzikiego vvysypiska w lasku prry ulicy Szyszkowej
kilkadziesi4t metr6w zaposesj4 o numerze 26.

14. W nviqzf(Ju z ostatnimi lf]agiczrrymi wydarzeniami dotyczqcymi potrqcef
pieszych, proszg by przejScia dla nich byty dobrze oSwietlone, co poprawi
bezpieczeristwo.

15.Panie prezydencie, po raz kolejny inforrnujg i proszg o uporz4dkowanie pruez
miasto posesji przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notoryczri e przez osoby
nadu4rwai 4ce alkoholu. Okoliczm mieszkarlcy sq przerahern i zbulwersowani
brakiem konkretny ch dzialafi ze strony miasta. Zaberyieczenie prowizoryczne
wejScia na posesjg, wykonane przezMzttKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagroherlte dla mienia i os6b.

Z powa?antem

Janusz DgbczSaiski
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